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Bemutatkozás 

Benkovits Ádámnak hívnak. 1995. november 16-án Győrben születtem. Az ELTE előtt a győri 

Kazinczy Ferenc Gimnáziumba jártam és 2016-ban felvételt nyertem az ELTE TTK biológus 

képzésére. Jelenleg másodéves biológus hallgató vagyok. Elsőéveként jelentkeztem 

Mentornak és Képviselőnek is. Mindkettőt nagyon élveztem, ezért úgy voltam, hogy ideje 

magasabbra tenni a lécet, úgyhogy megpályáztam a Mentorkoordinátori Tisztséget, amelyre 

a Küldöttgyűlés 2017 november 14.-én meg is választott. 

Tapasztalatok 

Már a saját gólyatáboromban arra buzdítottak a Csapatvezetőim és a Mentoraim, hogy amint 

tehetem jelentkezzek mentornak, mert meg van bennem hozzá a potenciál. Alapjáraton egy 

nagyon kedves és segítőkész ember vagyok, és ha csinálok valamit, akkor azt lelkiismeretesen, 

szívvel és lélekkel teszem, ezt szerintem szeretett szakterületem is alá tudja támasztani, mivel 

most is aktívan részt vettem a Bio-Fiz Felező szervezésében, meg az idei Civil Faluban is 

szándékozom produktívan tevékenykedni. Azzal, hogy bekerültem a Mentorrendszerbe újabb 

kapuk nyíltak meg előttem, hogy embereknek tudjak segíteni. Mentorságom alatt rengeteg új 

embert ismertem meg és sok kapcsolatot sikerült kiépítenem a többi Szakterülettel. Az eddig 

Mentorkoordinátorként eltöltött időt szerintem aktívan töltöttem. Lezártam egy jól felépített 

Mentorrendszert és elkezdtem felépíteni mind a Mentorfelelősökkel mind a Szakterületi 

Koordinátorokkal egy remek új Mentorrendszert. Ez az idő rávilágított arra is, hogy kicsit 

többet kellene kommunikálnom az engem körülvevő Tisztségviselőkkel. Ezen igyekszem minél 

hamarabb változtatni. Az eddigi Mentoreseményekből is rengeteget profitáltam. A 

Mentorkirándulás és a Játéknap is az elvárt szint felett teljesített. A Szimulációval kapcsolatban 

csalódott vagyok és tudom, hogy nem úgy sikerült, ahogy az el lett tervezve, de szerintem ez 

leginkább a kommunikáció hiányának tudható be. A közeljövőben sokkal nagyobb hangsúlyt 

szeretnék erre fektetni, hogy többet ilyenre ne kerüljön sor. Az itt elmaradt képzést 

szándékozom beintegrálni az esetleges Mentortáborba, amely még szervezés alatt van.  

  



Tervek a jövőre 

 

Mentor+ 

 A mentorképzésbe beiktatnék egy kulturális városnézést, ez később a gólyákkal még jól jöhet 

a mentornak; nem egy gólya van, aki nem fogyaszt alkoholt, nem szereti az éjszakai életet, 

vagy életében először van Budapesten (például a gólya-mentor találkozók során). Hiszen 

amellett, hogy segítjük őket tanulmányaik megkezdésében, mentorként egy rövid 

szocializációs folyamatot is be kell indítanunk, amely később majd szabadon kibontakozhat. 

Mentortábor 

A mentortábort három napos eseménynek képzelem el, ami az ideihez hasonlóan 

vetélkedőkkel, csapatversenyekkel, előadásokkal, egy átfogóbb érzékenyítéssel és egy kis 

emlékezetfelfrissítéssel telne. Az első nap szakonként lennének beosztva csapatba, a második 

nap pedig a mentorpárok lesznek véletlenszerűen csoportokba beosztva. A harmadik nap 

inkább már csak arról szólna, hogy jól érezzék magukat. Természetesen minden este lenne 

nekik valami buli, ahol kiengedhetik a fáradt gőzt. 

 

Augusztus-Szeptember és utána 

Bár tudom, hogy egyes szakterületeken a Gólya-Mentor találkozóknak nincs hagyománya, én 

mégis szorgalmaznám. A mentorok, mentorfelelősök és szakterületi koordinátorok 

felelősségének tartom, hogy tábor előtt legalább két Gólya-Mentor Talit szervezzenek 

szakterületenként, ezzel is kapcsolatot kiépítve a gólyákkal. A szakos Gólya-Mentor Taliknak a 

tanáris mentorok és gólyáik is szerves részét képeznék. Mindenképpen szorgalmaznék egy 

ÖSSZTÉTÉKÁS Gólya-Mentor Talit is, mert ezzel sokkal könnyebb feloldani azt, amit például 

egy Überfúzióval akarunk. 

Örülök, hogy lassan, de biztosan minden szakterület oktatójában tudatosul, hogy igen, van egy 

mentorrendszer, amely a hallgatók egyetemi életbe való asszimilációját szorgalmazza. 

Véleményem szerint az elsőféléves tárgyak oktatóival valamilyen úton-módon mindenképpen 

meg kell ismertetnünk a Mentorrendszert és még évkezdés előtt magukat, a mentorokat is, 



hiszen a mentorok azok, akik hidat képeznek az oktatók és a hallgatók között. Ezzel mindkét 

fél életét meg lehetne könnyíteni. A mentoroknak pár eseményt kötelezővé tennék, ilyenek 

például, amik már vizsgaidőszakra esnek, de mégis nagyon fontosak, a nyíltnapok, hiszen a 

mentoroknál jobban senki sincs felkészülve azokra a kérdésekre, amik ott elhangzanak. 
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